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Tanase (BVB): Operationalizarea Contrapartii Centrale ar putea avea loc în a doua

parte a anului viitor

Autorizarea Contrapartii Centrale ar putea avea loc catre  jumatatea anului viitor, iar operationalizarea în

a doua parte a anului,  a declarat, miercuri, Adrian Tanase, directorul general al Bursei de  Valori

Bucuresti, la un eveniment de specialitate.

"Avem aprobarea actionarilor, atâta a Bursei de Valori Bucuresti, cât si  a Contrapartii Centrale, a unui nou plan de

afaceri revizuit în urma  unor evenimente contractuale care s-au întâmplat în acest an. Avem si  aprobarea lor de a

capitaliza suplimentar Contrapartea Centrala si  suntem într-un proces destul de bine articulat si într-o discutie pe 

care o purtam cu Autoritatea de Supraveghere Financiara pentru a  finaliza si ultimul element din puzzle-ul acesta

al dosarului de  autorizare, în ceea ce priveste si ma refer aici la testele pe care va  trebui sa le refacem, în ceea ce

priveste tehnologia pe care o vom  utiliza. Speram ca acest lucru sa se întâmple cât mai repede, cu succes,  astfel

încât sa avem dosarul complet si declarat închis anul acesta, cu  perspectiva de a avea autorizarea catre jumatate a

anului viitor si  operationalizarea în a doua jumatate a anului viitor", a spus Adrian  Tanase, la Forumul Pietei de

Capital, eveniment organizat de Financial  Intelligence.

De asemenea, Radu Hanga, presedintele Consiliului de Administratie al  Bursei de Valori Bucuresti, a subliniat ca

si-ar dori sa vada tot mai  mult companii locale private reprezentate la bursa.

"Daca m-as uita la cei doi piloni mari strategici ai bursei, companii si  investitori, as spune ca acesta ar trebui sa fie

focus-ul nostru pentru  viitor, deoarece componenta de investitori o vedem întâmplându-se, daca  ne uitam la

ultimii 4 ani. Cred ca în 2019, la sfârsitul anului, am  avut un minim ca si numar de investitori, numar de conturi

deschise la  bursa, 53.000. La sfârsitul semestrului I din 2024 am depasit pentru  prima data 200.000 de conturi

deschise. Deci, o crestere de patru ori,  ceea ce ne arata ca ne facem treaba din punct de vedere al  vizibilitatii, din

punct de vedere al prezentei bursei în piata si tot  mai multi români vin si investesc în companiile locale. Pentru

noi ca  bursa, ce iau de aici? Faptul ca focus-ul strategic ar trebui sa fie pe a  aduce cât mai multe companii locale

pe scena bursei, a le ajuta sa  creasca, a le ajuta sa dezvolte, pentru ca noi ca ecosistem, sa putem sa  ne pozitionam

mai bine în contextul acesta global, pe care îl vedem ca  fiind mult mai complicat decât eram obisnuiti", a afirmat

Radu Hanga.
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